

親愛的顧客：

## **洗衣價目及項目更新**



 **恒隆白洋舍**  
**CLEAN LIVING**  
www.cleanliving.com.hk

衷心感謝您的惠顧及長期支持。

承蒙大家愛戴，本公司服務香港已接近 60 年；因各項成本不斷上漲，令經營困難，為可持續為大家提供優質服務，洗衣價目將於 2021 年 11 月 1 日作出調整。

由於工場機械更新，部份項目例如床單、被袋等會於 2021 年 10 月 24 日後起停止服務。

**全新設計價目表及多項增值服務快將推出，敬請留意。**

您的諒解及支持，將會是我們不斷進步的動力。如有任何疑問，歡迎致電客服熱線 2333-0141 或向職員查詢，並希望為閣下提供更佳服務。

---

Dear Customers,

### **Update of Cleaning Charges & Bedding Services**

Thank you for your patronage & support.

Adjustment of Cleaning Charges will be effective from 1st November 2021 due to massive increase in various costs.

Beddings Cleaning (bed sheets, quilt covers etc.) will be suspended with effect from 25<sup>th</sup> October 2021 due to machines update in our Plant.

**New Cleaning Price List & Value Added Services will be introduced shortly.**

Your understanding and support is our motivation to maintain sustainable quality services. Please call 2333 0141 CS Hotline or contact our Staff for details.

Thank you for your kind attention.